
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 12.05.2016 

 

Til stede: Hans Herman, Pernille, Maria, Hannibal, Sabrina, Rikke og Tina 

Referent: Tina 

 
1. Godkendelse af referat 

Godkendt 

2. Økonomi 

Økonomien ser fornuftig ud. 

Vi har overskud på Sydhavs cup. 

3. Orientering fra DRF/D5 

Maria og Hannibal har været til repræsentantskabs møde med rideforbundet, og beretter herfra.  

Klubben har fået både distriktsmesterskabet i hold og individuel i dressur for hest og pony. 

4. Orientering om indkomne breve 

Der er ikke kommet noget ind. 

5. Ferieafløser 

Det påtænkes, om der skal findes en ferieafløser. 

6. Medarbejdersamtale 

Der skal afholdes en medarbejdersamtale med Lone. Rikke aftaler en dag med Lone. 

7. Støttestævne 

Mie laver plakat igen i år. 

Der skal findes sponsorer, vi skal begynde og overveje, hvem vi skal spørge. 

Dommerne er på plads. 

8. Staldmøde 

Vi afholder staldmøde d. 26/5 kl. 19 

Punkter: 

Lov om hold af heste 

Arbejdsmiljø 

Ormprøve, gentjek 

9. Forårs-/pinsetur 

Ungdomsudvalget vil arbejde på at få lavet en fælles tur. 

10. Evt. 

Vi udbyder ryttermærker i juni måned. 

Vi skal overveje, om vi skal have nyt højtalersæt til ridehuset. Højtalersættet til udendørs skal 

sendes til service/reparation. 

Hvis vi kender 5 personer, som vil stå parkeringsvagt og dirigere ved vej til Hippoaden d. 11/6, må vi 

gerne melde ind. 

Kender vi nogen, som vil være sponsor på rygnumrene til Hippoaden? Det koster 2500 kr. 

 

 


